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Spotkanie Prezydium Wojewódzkiej Rady Dialogu
Społecznego w Kielcach – dyskusja o przyszłości
Chemar S.A

Wojewódzka Rada Dialogu Społecznego w Kielcach, pod przewodnictwem marszałek
Renaty Janik, spotkała się dzisiaj obradując na temat bieżącej sytuacji kieleckiej
spółki Chemar S.A. W spotkaniu uczestniczyli członkowie Prezydium WRDS wraz z
prezesem spółki, Krzysztofem Adamczykiem oraz pełnomocnikami.

W siedzibie Urzędu Marszałkowskiego w Kielcach odbyło się posiedzenie Prezydium WRDS,
zwołane z inicjatywy marszałek Renaty Janik, w celu omówienia trudnej sytuacji, w jakiej
znalazła się spółka Chemar S.A.  Marszałek Renata Janik otwierając obrady podkreśliła,
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że waga dialogu i współpracy w poszukiwaniu korzystnych rozwiązań dla lokalnego
przedsiębiorstwa jest bardzo ważna.

Prezes Chemar S.A., Krzysztof Adamczyk, przedstawił zebranym historię firmy oraz jej
obecną kondycję, apelując o wsparcie władz wojewódzkich i samorządowych w procesie
restrukturyzacji. Szczegółowe kroki restrukturyzacyjne przedstawiła pełnomocnik Chemar
S.A., pani Emilia Polańska.

Wojewoda Józef Bryk również wyraził swoje poparcie dla działań mających na celu
ratowanie spółki, podkreślając jej znaczenie dla lokalnej gospodarki, a także w kontekście
ogólnopolskim.

Na zakończenie Prezydium wypracowało wspólne stanowisko dotyczące przyszłości Chemar
S.A. Uznano, że kluczowe dla przetrwania spółki jest natychmiastowe wdrożenie planu
restrukturyzacyjnego, przy jednoczesnym wsparciu tego procesu przez władze samorządowe
i rządowe.  Rada zobowiązała się do monitorowania sytuacji, mając na uwadze przede
wszystkim ochronę miejsc pracy i zachowanie potencjału przemysłowego województwa
świętokrzyskiego.
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